



Referat

Styremøte		
15. nov 2018	KI 20-2130	Klubbhytta
Protokollfører		
Deltakere	Bjørn, Marielle, Jostein, Frode, Brite, Valter	
Meldt forfall	Vanja, Arne Willy, Jan-Oddvar, Elisabeth, Totto	

1. Godkjenning av innkalling og sakliste	
Vedtaks sak	
Innkalling og sakliste godkjennes	

2. Siden sist	
Orientering	Leder
Status Økonomi – omsøkte midler er rapportert og på vei inn Søknad om ritt, Rankingritt og UM – uformelle prosesser er igangsatt Status Klubbklær – nytt design under utvikling, produktprøve må leveres Status Materialforvalterteam – Omorganisering er nødvendig Status leie av svømmehall – Tverlandet svh leies inntil Bodin svh er i orden	



Referat

3. Vedtakssaker

Følgende vedtak ble fattet:	
<p>3.1. Forberedelse til årsmøte 2018 Klubbdokumentet – Diskusjonssak. Regnskap 2018, Budsjett 2019, Årsberetning 2018</p> <p>Fordeling av arbeidsoppgaver: Arbeidet forberedes frem mot årsskifte (den enkeltes ansvar). Etter jul vil årsmelding mv utarbeides og ferdigstilles innen 28. feb</p>	Styret. Frode leder prosessen
<p>3.2. Klubbhus</p> <p>Styret tar ryddedugnad 17. nov kl 1200</p>	Styret
<p>3.3. Rittkomite</p> <p>Følgende rittprogram er foreslått: Festvågrittet 4-5. mai, Midnight Sun Triathlon 13. juli, UM 3-4. august</p> <p>Saltenkarusellen</p> <p>Sparebanden</p>	Styret



Referat

<p>3.4. Eventuelt</p> <p>GDPR og idrettslag/NIF: Personvernregler følges opp</p> <p>Prosjekter U-gruppa: Vedtak – U-gruppa kan lage en plan for finansiering av prosjekter og søke støtte for disse. Koordineres med Styreleder</p>	<p>Frode</p> <p>Jostein</p>



Referat

Til saksorden: Styret gjør oppmerksom på at alle medlemmer i klubben kan fremme saker for styret. Disse kan meldes muntlig til alle styremedlemmene, som enten videresender saken til styreleder eller tar den opp direkte i styremøtene under eventuelt.

Dersom det er behov for å sende inn sakspapirer ønskes dette oversendt pr e-post til Frode.Soelberg@Nord.no

Styret

Vedtak: Tas til orientering og følges opp av de ansvarlige til neste møte.